
Referat	nr	6	år	2015		
	
	
	
	
	
Dato:	07.05.15	
Tilstede:	Kaja	Mie	Botnen,	Henny	Fornes,	Bente	Iren	
Jansen,	Ann	Kristin	Normann,	Cecilie	Sperre	Jørgensen	
Forfall:	---	
Referent:	Cecilie	Sperre	Jørgensen	
	
	
Saksnr	 Sak	 Ansvar	
3/15	 Gjennomgang	av	oppgaver	til	rasespesial	

- Ann	Kristin	og	Henny	jobber	videre	med	sponsorgaver.	
Kaja	henter	gave	fra	Oslo	og	tar	med	til	Tromsø,	samt	
kjøper	inn	gaver	i	Tromsø	

- Sponsorer	får	sin	logo	i	programmet	
- Premier	er	bestilt	og	sendes	opp	til	Tromsø	sammen	med	

Henny.		
- Kaja	skriver	utkast	til	annonse	ang	rasespesial	som	legges	

ut	på	FB-sider	og	hjemmesiden….	NB	parkering	på	stedet	
- Programmet	må	lages	og	skrives	ut	når	påmeldingsfrist	er	

gått	ut	
- Vi	leier	lokale	sammen	med	retriverklubben,	samt	kjøper	

utvask	i	etterkant	av	utstillingen	
- Sosial	sammenkomst	etter	utstillingen	–	Kaja	avklarer	

med	Lisbeth	ifht	mat	og	servering	
- Bente	har	vært	i	kontakt	med	NKK	for	å	bestille	sløyfer	og	

Rosettfabrikken	for	å	bestille	rosetter	
- Dommer	har	gitt	uttrykk	for	at	han	ikke	ønsker	

dommermiddag,	og	styret	tar	hensyn	til	hans	ønsker	og	
legger	ikke	opp	til	dette.		
	

	
AnnKristin	
Kaja,	
Henny	
	
Henny	
	
Kaja	
	
	
	
Styret	
	
Kaja	
	
Bente	
	
Styret	

3/15	 Kaja	har	sendt	mail	til	NKK	ang	EDS.	HGK	står	fortsatt	på	listen	
over	raseklubber	som	skal	ha	rasespesial	i	tilknytning	til	EDS,	
men	mail	fra	Dagny	Wangensteen,	datert	5.jan	bekrefter	
klubbens	skriftlige	forespørsel	om	å	ikke	avvikle	rasespesial.	Kaja	
vil	på	ny	ta	kontakt	med	Wangensteen	ifht	dette	og	fjerne	oss	fra	
listen.		

Kaja	
	

5/15	 Momskompensasjon	–søknad	om	dette	må	signeres	av	alle	i	
styret.	Kaja	snakker	med	NKK	ifht	om	det	er	tilstrekkelig	med	
elektronisk	signatur,	eller	om	det	må	sendes	via	post	til	alle	i	
styret	for	signatur.		

Kaja	

14/15	 Grasrotandelen/Frivillighetsregisteret	–	man	må	egentlig	være	
regional	klubb	for	å	komme	inn	under	kriteriene,	men	etter	
samtale	med	Norsk	Tipping,	er	det	blitt	klart	at	flere	raseklubber	
står	på	listen	og	HGK	vil	derfor	registrere	seg.		

Kaja	



19/15	 Dommerkompendium	–	dette	ligger	i	trykken	og	er	mest	
sannsynlig	klar	til	overlevering	i	forbindelse	med	rasespesial	i	
Tromsø	juni	2015		

Styret	

11/15	 Kontaktperson	i	fylkene	–	styret	har	diskutert	litt	i	forhold	til	
krav	til	fylkeskontakter,	kan	de	blant	annet	være	oppdretter	eller	
ikke.	Styret	legger	ut	en	høring	på	hjemmesiden,	så	medlemmer	
kan		være	med	og	avgjøre	dette	

Kaja	

12/15	 Webmaster	samarbeider	med	Trine	ang	hjemmesiden	og	
oppbygging.		

Kaja	

	
	
	
Neste	møte:	8.juni	kl	21	via	Skype		
	
	
	


